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Commissie 4 

 

Geachte mevrouw 

Geachte heer 

 

Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 

Als gevolg van de Corona

De commissie vindt plaats op 

 

Agenda: 

- Goedkeuring verslag vorige vergadering
- Convenant tussen stad Turnhout en dierenasiel Veeweyde
- Zaak van de wegen en vaststellen rooilijn voor de aanleg en uitbreiding van het openbaar domein 

Veedijk - heraanleg kruispunt N140 
- Zaak van de wegen en rooilijn voor de aanleg en wijziging van het openbaar domein rondom de 

Parkappartementen (Parkwijk)
- Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer
- Startnota autoluwe fietsroute
- Algemeen Vergadering IOK en IOK Afvalbeh
- Vraag van raadslid Peter Roes

Hoe onrespectvol is het om bezorgde burgers geen antwoorden te geven op hun gestelde 

vragen. 

Wanneer gaat de schepen actie ondernemen om de snelheid naar omlaag te halen op de Oude 

Dijk - Schorvoort , voorstel van bezorgde

andere ingrepen) dit werd op 3 december 19.58 u 2020 aan de schepen doorgegeven, op 4 

december om 8.45 u was er al een reactie van de schepen. jammer dat dit het enigste was tot 

vandaag niets, geen antwoord ,

straat de snelheid naar omlaag te brengen.

Hoe kan het dat de schepen na 4 maanden nog niet eens de moeite doet om de burger te 

antwoorden, laat staan aan het probleem iets te doen.

graag reactie van de schepen

- Punten agenda gemeenteraad
- Uit het college 
 

Met vriendelijke groeten 

 
 
 
 

 
 

Aan de gemeenteraadsleden 
Els Baeten, schepen 
Marc Boogers, schepen 
Jan Van Rompuy, commissiesecretaris
Ilse Langerwerf, milieu & groen 
Michiel Wils, ruimtelijke ordening 
Wouter Verhaert, mobiliteit 
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Publiek 
 
 
 
 
 

Turnhout, 

Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 4.   

Als gevolg van de Corona-crisis zal alles digitaal verlopen (zie link onderaan) 

De commissie vindt plaats op woensdag 21 april 2021  om  19:30  uur. 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Convenant tussen stad Turnhout en dierenasiel Veeweyde 
Zaak van de wegen en vaststellen rooilijn voor de aanleg en uitbreiding van het openbaar domein 

heraanleg kruispunt N140 - De Breem - Veedijk 
Zaak van de wegen en rooilijn voor de aanleg en wijziging van het openbaar domein rondom de 

(Parkwijk) 
Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer 
Startnota autoluwe fietsroute 
Algemeen Vergadering IOK en IOK Afvalbeheer 
Vraag van raadslid Peter Roes 

Hoe onrespectvol is het om bezorgde burgers geen antwoorden te geven op hun gestelde 

Wanneer gaat de schepen actie ondernemen om de snelheid naar omlaag te halen op de Oude 

Schorvoort , voorstel van bezorgde burger. (verkeersdrempels, wegversmallingen of 

andere ingrepen) dit werd op 3 december 19.58 u 2020 aan de schepen doorgegeven, op 4 

december om 8.45 u was er al een reactie van de schepen. jammer dat dit het enigste was tot 

vandaag niets, geen antwoord , geen ingrepen , geen proefopstellingen om in de vernoemde 

straat de snelheid naar omlaag te brengen. 

Hoe kan het dat de schepen na 4 maanden nog niet eens de moeite doet om de burger te 

antwoorden, laat staan aan het probleem iets te doen. 

an de schepen 

Punten agenda gemeenteraad 

Jan Van Rompuy, commissiesecretaris 

 

Turnhout, 15 april 2021 

 

Zaak van de wegen en vaststellen rooilijn voor de aanleg en uitbreiding van het openbaar domein 

Zaak van de wegen en rooilijn voor de aanleg en wijziging van het openbaar domein rondom de 

Hoe onrespectvol is het om bezorgde burgers geen antwoorden te geven op hun gestelde 

Wanneer gaat de schepen actie ondernemen om de snelheid naar omlaag te halen op de Oude 

burger. (verkeersdrempels, wegversmallingen of 

andere ingrepen) dit werd op 3 december 19.58 u 2020 aan de schepen doorgegeven, op 4 

december om 8.45 u was er al een reactie van de schepen. jammer dat dit het enigste was tot 

geen ingrepen , geen proefopstellingen om in de vernoemde 

Hoe kan het dat de schepen na 4 maanden nog niet eens de moeite doet om de burger te 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jeff Dierckx 

Commissievoorzitter 

 

 

Let op: digitale commissie

 

Deelnemen via deze link:

https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09

 

 

Let op: digitale commissie 

Deelnemen via deze link: 

https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09
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https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09 


